
 
 
Bærum kommune 
Områdeutvikling        8. november 2020 
Postboks 700 
1304 Sandvika 
 
Kåre Christian Hågå 
Bjørnenga 10a 
1364 Fornebu 
 
Kommentarer til ArkivsakID 20/17385  
Vi viser til kunngjøring i Budstikka 15. oktober og ønsker å komme med følgende merknader. 
 
I utgangspunktet ser vi ikke behovet for utvidelse av veien. Vi synes det er merkverdig at 
kommunen synes det er en god idé å ha busser kjørende i to retninger på en vei som går tett 
inntil to barneskoler og minst tre barnehager. Kommunen mister i alle fall all legitimitet i 
arbeidet med trafikksikkerheten til små barn dersom den går for denne løsningen. 
 
Om en likevel velger å gå for en utvidelse av Forneburingen, forventer vi at området 41/1018 
blir benyttet rundt Storøya skole. Området var i utgangspunktet satt av til kollektivtrafikk 
(svevebanen). Elevtallet på Storøya skole vil gå betydelig ned når Oksenøya skole åpner og 
en fotballbane vil frigis når brakkene fjernes, så behovet for utvidet uteareal er ikke til stede.  
 
Det må også settes opp en støyskjerm mellom Forneburingen og boligene langs veien. 
Denne må settes opp i kanten av eksisterende veibane slik at trær og gangveien på utsiden 
av ringen bevares. En støyskjerm kan fungere som barriere slik at barn blir tvunget mot 
gangfeltene til og fra skolen. En 10-åring hopper over et autovern om han sparer to minutter 
uavhengig av hva foreldrene formaner. 
 
Det er allerede i dag et problem at mange ikke overholder fartsgrensen på Forneburingen.  
Med en utvidelse må enda flere fartsdumper etableres sammen med andre 
fartsreduserende tiltak. 
 
Det må også foretas beregninger av behov for ekstra støyisolering i boliger langs 
Forneburingen og behovet må ta høyde for kommunens langsiktige planer for utvidelsen. 
Behovet må også vurderes, og vurderingen begrunnes, av folkehelsekontoret. 
 
Vi tror og forventer at kommunen ivaretar merknadene over. 
 
Med vennlig hilsen 
Hanne og Kåre Christian Hågå 
  


